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ПРОТОКОЛ 

от публично обсъждане на проект за бюджет на Община Габрово за 2021 година 

На 4 февруари 2021 година от 17:30 часа, в зала „Възраждане“ се състоя публично обсъждане 
на проекта за бюджет на Община Габрово за 2021 година, което протече при следния дневен 
ред: 

1. Уводни думи от кмета на Община Габрово, Таня Христова. 
2. Финансова рамка на проектобюджет 2021, представен от г-жа Мария Йозова – 

заместник – кмет „Финанси и собственост“ и г-н Деян Андреев – началник отдел 
„Финанси и бюджет“. 

3. Акцентите в проектобюджета, представени от кмета на Общината. 

След приключване на представянето беше предоставена възможност за задаване на въпроси, 
питания, предложения. 

Изказванията в залата бяха от: 

 Маринка Илиева - Териториална организация на сляпо-глухите – Габрово, с искане за 
финансова помощ за ремонт на помещението на организацията и подадена молба за 
финансиране на мероприятия.  

 Иван Иванов с: 
- искане за намаляване на патентния данък; 
- въпрос за възможността за изграждане и поддържане на паркинги в местността Узана, 

поради затрудненията с паркирането там; 
- предложение за увеличение на помощта за семейства с репродуктивни проблеми; 
- предложение за осигуряване на подходящи завъртащи се гребла, заради проблем с 

греблата на снегопочистващите машини и зариване на спрелите коли; 
- въпрос каква част от бюджета е предвидена за привличане и запазване на младите 

хора в града. 
 Грета Тодорчева със сигнал относно Северната индустриална част и лошото състояние 

на пътната настилка в зоната, и по-специално улицата след товарната рампа на БДЖ, 
както и с искане за трайна асфалтова настилка в най-компрометираните части на 
улицата. 

 Въпроси от непредставил се гражданин: 
- относно системата за видеонаблюдение на автомобили – за колко автомобила става 

дума и какво се има предвид; 
- относно района на Чардафон и паркинга и ул. „Лазар Донков“ - в какво се изразяват 

дейностите по благоустрояване. 

Предложение чрез чата на онлайн излъчването беше направено от: 



 Стиляна Тинчева за предвиждане на частично ремонтиране на новообразуваните 
улици, продължение на улица „Индустриална“  

Приложения: 

1. Презентация на проектобюджет на Община Габрово за 2021 г. 
2. Запис от платформата Webex. 

 


